



Studierådsmötesprotokoll 2019-09-25

Närvaro:	Oskar Damkjaer	Studierådsordförande
	Emil Friberg	Studierådssekreterare
	Jenny Martinsson	
	Albin Sverreson	
	Joel Bångdal	
	Adam Varg Barvesten	
	Axel Syrén	
	Rasmus Andersson	
	Hannes Åström	
	Henrik Olsson	
	Josefin Wetterstrand	
	Gabriel Sjöberg	
	Michaela Ljungstrand	

- §1 OFMÖ Vice studierådsordförande Jenny Martinsson förklarade mötet öppnat kl 12:18.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- §4 Godkännande av dagordningen Mötet **beslöt** att godkänna dagordningen.
- §5 Föregående mötes protokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokoll från 2019-09-18 med en mindre ändring.
- §6 Information från Externa Representanter
Institutionsstyrelsen CS: Ökat anslag till Elit, har gått från 30 miljoner till 100 miljoner och vi har fått mer stöd till forskningsprogram, angår inte studenter nu men folk som ska doktorera.
Kåren har fått igenom ny jämställdhets och trivsel policy, detta ändrar inget i praktiken men det finns nu på papper.
Vi vill skriva programmerignstentor på datorer och det vill kåren med! Det jobbas på att fixa detta men det är många hinder, så som tex rättssäkerhet. Vi vill också ha labbar och övningar med automatisk rättning, detta är på gång och finns redan i vissa kurser.
Nästa möte är i oktober!
- §7 Meddelanden Puben puben ikväll!
Möte med ÅKR är på väg!



- Mat till sista studiekvällen? Meddela Michaela om förslag. Pengarna är slut så det ska vara billigt.
- §8 SRX Det är oklart med kallelser till institutionsstyrelsemötet. SRD ordförande vill också ha kallelse så vi kan skicka någon om vi inte har någon representant. Dålig information, folk vet inte om/när de har rösträtt. De har bjudit på mackor med bra pålägg!
- §9 Valärenden och nomineringar Inga.
- §10 Avslutade kurser Funktionsprogrammering, *EDAN40*. Det finns fortfarande inget resultat i Ladok. De har tekniskt sett 30 dagar på sig istället för 15 för att cs institutionen har mer än 600 tentor att rätta. Det är fortfarande dåligt att de inte har rättat klart och de har sagt till studenterna som mailat och frågat att det skulle vara klart i mitten av förra veckan. Vi ska gå och klaga på dem. Obligatoriska kurser borde rättas snabbare pga CSN och andra anledningar. Folk som ska lägga in resultat i ladok har varit sjuka i upp till en månad så de inte har kunnat lägga in något resultat, det är en dålig ursäkt.
- Reglerteknik, *FRTF05*, har kallat till CEQ från förra året. Framställning av resultat tar väldigt lång tid och det är därför det tar tid innan kallelse.
- Kösystem, *EITF95*, har nu python som alternativ för matlab. Detta är väldigt bra!
- Algodat, *EDAF05*. Jonas skeppstedt verkade ta kritiken bra på CEQ mötet. Tentan var bra och den håller på att bli bättre. Labbarna är bra men ganska tunga, men de tar inte för lång tid. Det är svårt att hänga med på föreläsningarna om du inte lägger mycket tid före/efter. Detta kan vara okej i en valfri kurs. Skeppstedt ska bli tydligare ned förväntningarna på studenter så att de vet att de måste lägga tid själv och han ska försöka göra det lite lättare. Ordinarie och omtentan är väldigt olika, är detta verkligen okej? Det är så i fler kurser.
- §11 Pågående kurser Flertrådad programmering, *EDAP10*, är mycket bra, speciellt för att gå första gången. Labbarna är pedagogiska och roliga, vissa har varit lite korta men fortfarande lärorika. Patrik har sagt att de förmodligen kommer ändras lite till nästa år men att han ändå är nöjd med vad som ingick i år. Föreläsningarna känns bra.
- Exjobb, examinatorerna borde inte sova under presentationer. Detta är INTE bra.
- §12 Online-forum för exjobb Vissa har uttryckt att det kan vara svårt att hitta folk att göra exjobb med. Det borde finnas något typ av forum för att lägga upp allt exjobb relaterat för DSEK, intersektionellt hade också



varit bra för intersektionella exjobb. Det finns ett gammalt forum som inte underhålls och inte används längre.

Förslag:

Stor tråd på flashback.

Exjobbs Tinder, swipea på folk som du tror ser smarta ut! Koppla till ladok?

Använda Slack, det hade varit bra men det kostar 60k om året, vilket vi inte har råd med.

Det finns open-source slack som kan användas istället. Det borde användas som informationskanal för DSEK och inte bara Exjobb, för då blir det lättare med underhåll.

§13 Övrigt

Nya loggor till Dsek utskott är på väg, källarmästeriet har fått sin. Vi vill använda samma märke till SRD med annan bild som vi ska rösta om i srd-info chatten. Oskar har sökt fram bilder på internet.

Adam är bra på att rita!

DuCtig, gyllene pekpinne och råsa pantern ska delas ut snart. De ska få ett diplom som det inte går att ändra datum på så vi har gjort nya. Henrik intygar att de är snygga och vi litar på honom.

§14 OFMA

Mötesordförande Oskar Damkjaer förklarade mötet avslutat kl 12:57.

Vid protokollet

Justeras

Emil Friberg
Studierådssekreterare

Oskar Damkjaer
Studierådsordförande